

<<ICC银行委员会意见汇编>>

图书基本信息

书名：<<ICC银行委员会意见汇编>>

13位ISBN编号：9787800788147

10位ISBN编号：7800788148

出版时间：2003-12-1

出版时间：中国民主法制出版社

作者：Ron Katz,Gary Collyer

页数：423

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<ICC银行委员会意见汇编>>

内容概要

该书收录ICC银行委员会1995 - 2001年间关于UCP 500、UCP 400、URC 522和URDG 458的所有咨询答复（共309个）。

配以按条文及关键词索引。

附件包括《ICC银行委员会关于“正本”单据概念的决定》、UCP 500及《UCP 500关于电子交单的附则》（eUCP）。

这是一本国际商会出版的关于国际贸易结算数套规则的最完整参考书，方便查询，是国际贸易结算人员所必备工具书。

<<ICC银行委员会意见汇编>>

书籍目录

INDEX BY ARTICLE OPINIONS OF THE ICC BANKING COMMISSION Queries & response on UCP 500
 Queries & response on UCP 400 Queries & response on UCP 322 Queries & response on UCP 525
 Queries & response on UCDG 458 CONSOLIDATED KEY WORDS INDEX APPENDICES
ICC Banking Commission Decisions The determination of an "original" document in the context of UCP 500 sub Article 20
The impact of the European single currency on monetary obligations related to transactions involving ICC Rules
ICC Uniform Customs and Practice for Documentary Credits (UCP500) Supplement to UCP 500 for electronic
presentation version 1.0
ICC at a Glance
Selected ICC Publications

<<ICC银行委员会意见汇编>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>